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Interpelacja ws warunków spłaty kredytu w wysokości w kwocie 178 mln zł z 
Europejskiego Banku Inwestycyjnego w ramach Europejskiego Funduszu na rzecz 

Inwestycji Strategicznych 
 
 
 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
Podczas czerwcowej sesji Rady Miasta zapytałem się, który podmiot będzie spłacał kredyt w 
wysokości 178 mln zł, zaciągnięty w Europejskim Banku Inwestycyjnym w ramach 
Europejskiego Funduszu na rzecz Inwestycji Strategicznych. Uzyskałem wtedy informację, że 
kredyt ten będzie spłacony przez ZKZL sp. z o.o. Wobec moich wątpliwości, odnośnie 
możliwości wygospodarowania przez ZKZL dochodów pozwalających na spłatę tak dużego 
kredytu, ponowiłem pytanie na lipcowej sesji i uzyskałem odpowiedź, że wprawdzie ZKZL 
będzie spłacał kredyt, to jednak jego udzielenie zostało uwarunkowane zobowiązaniem się 
przez Miasto Poznań do przekazania do ZKZL zadania własnego związanego z 
budownictwem mieszkaniowym na potrzeby osób o niskich dochodach oraz 
dofinansowaniem tego zadania przez Miasto Poznań na poziomie ponad 80 mln zł w 
najbliższych latach.  
W związku z powyższym proszę o pisemną, pełną informację o warunkach uzyskania tego 
kredytu. Jednocześnie proszę o informację, kiedy i w jakiej formie Rada Miasta Poznania 
wyraziła zgodę na wieloletnie obciążenia budżetu Miasta Poznania dofinansowaniem ZKZL 
uzgodnionym w podpisanej z EBI umowie. 
 
       Z wyrazami szacunku, 
 
 
        Tomasz Kayser 
 
 


